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Notulen van de Algemene Vergadering van de Vereniging Dorpsraad Gorssel, 

gehouden op 27 mei 2014 in de kerk te Gorssel, aanvang 19.30 uur 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
Opgesteld: 19-1-2015 
Concept, vast te stellen in de Algemene Vergadering van 1 april 2015 
 
 

1. Opening en mededelingen 

 

Voorzitter van de vergadering is Hans Geerlink; secretaris René Pluymert. 

De vergadering werd naar schatting bijgewoond door ongeveer 300 personen, waarvan het 

merendeel lid van de Vereniging Dorpsraad Gorssel. Ook fracties van de gemeenteraad 

Lochem waren vertegenwoordigd. De gemeente Lochem was vertegenwoordigd door de 

kerncontactfunctionaris voor Gorssel.  

Een aantal leden had zich afgemeld. 

 

De voorzitter heet alle aanwezigen welkom. 

De vergadering en de oproeping daartoe zijn conform de statuten en derhalve kunnen 

geldige besluiten worden genomen. 

De vergadering is ook toegankelijk voor niet-leden. Hun inbreng is welkom, maar zij hebben 

geen stemrecht. 

De voorzitter geeft aan dat de Algemene Vergadering deze keer wat sneller zal worden 

afgehandeld, zodat voldoende tijd overblijft voor presentaties van Hans van Heeswijk, 

architect van Museum MORE, en Henk Uijterwaal, Operationeel directeur van Museum 

MORE.  

Alle in de vergadering besproken onderwerpen zijn toegelicht met sheets, die een integraal 

onderdeel van dit verslag vormen.  

 

 

2. Verslag van de Algemene Vergadering van 23 mei 2013 

 

Over het verslag van vorig jaar zijn geen vragen of opmerkingen. De vergadering keurt het 

verslag goed en het is na afloop van de vergadering ondertekend door de voorzitter en de 

secretaris. 

 

 

3. Korte terugblik op het verslagjaar 2013 

 

De voorzitter bespreekt een aantal van de onderwerpen waar bestuur en werkgroepen in 

2013 aan hebben gewerkt, of die in dat jaar zijn afgerond. Voor nadere toelichting hierop 

wordt verwezen naar de sheets die tijdens de vergadering zijn getoond en die een integraal 

onderdeel van dit verslag vormen. Deze onderwerpen betreffen:  
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- Na veel voorbereiding door een aantal commissies en inspraakrondes is begin 2013 het 

Dorpsplan Gorssel 2013-2017 formeel vastgesteld. Het is het uitgangspunt van beleid 

en activiteiten voor de komende jaren.   

- Een zestal werkgroepen is ingesteld en gestart met zijn werkzaamheden op basis van 

het Dorpsplan. Meer hierover onder punt 8 hierna.  

- Opening van het Openluchttheater Gorssel; overdracht van het beheer aan een aparte 

stichting. 

- Na intensieve lobby van de Dorpsraad en een burgerinitiatief is er vanaf maart 2013 een 

gemeenteloket in Den Oldenhof met een uitgebreid (maar helaas niet volledig) 

dienstenpakket. De dreigende volledige opheffing van loket in Gorssel na verkoop van 

het gemeentehuis is voor de komende jaren van de baan.  

- Nieuw bestemmingsplan kern Gorssel. De gemeente is grotendeels tegemoet gekomen 

aan een aantal bezwaren van de Dorpsraad. 

- Start bouw museum. 

- Herinrichting Ravenswaarden rondom het Zandgat inclusief door de Dorpsraad 

ingebrachte wandelmogelijkheden. 

- PHS-GON: de Dorpsraad heeft meerdere visies/bezwaren ingediend; dreiging blijft. 

- Herinrichting Joppelaan. 

- Populariteit van de website Gorssel.nl groeit gestaag. Deze website heeft een autonome 

redactie, maar de Dorpsraad neemt nog de jaarlijks (bescheiden) kosten voor technische 

instandhouding voor zijn rekening. 

- Openstelling IJsseldijken: t.a.v. deze wens uit voorgaande en huidige Dorpsplan is 

helaas nog weinig voortgang te melden. 

 

 

4. Financieel verslag 2013, verslag kascommissie, goedkeuring en decharge 

 

Het financieel verslag was vooraf aan de leden beschikbaar gesteld. 

 

in 2013 zijn grote uitgaven geweest voor meerdere projecten. Vaak ging dat gepaard met 

bijdragen van derden waardoor het uiteindelijk exploitatieresultaat slechts licht negatief was. 

De renovatie van het Openluchttheater is binnen de begroting gerealiseerd. De eigen 

bijdrage van de Dorpsraad hiervoor bedroeg ongeveer € 6.500.  

 

De Dorpsraad heeft door spaarzaam beleid een flinke reserve van bijna € 26.000 

opgebouwd. 

 

De kascommissie bestaande uit G. (Gerda) Peters en P.J.F. (Jan) de Vries heeft de boeken 

gecontroleerd en in orde bevonden en brengt advies uit aan de vergadering om het 

financieel verslag 2014 goed te keuren.  

 

De Algemene Vergadering keurt het financieel verslag goed en verleent decharge aan het 

bestuur.  

 

 

5. Benoeming leden kascommissie 2014 

 



Pagina 3 

Mevrouw Gerda Peters heeft twee jaar in de kascommissie gezeten en treedt nu af. Zij wordt 

voor haar werk bedankt. Jan de Vries is eenmaal lid geweest van de kascommissie, maar hij 

treedt af omdat hij is voorgedragen als bestuurslid. 

 

Mw A.M. (Anne-May) Wachters-van der Grinten en de heer H. (Henri) Jaartsveld stellen zich 

kandidaat voor de Kascommissie en de vergadering stemt in met hun benoeming.  

 

 

6. Bestuursverkiezing 

 

Conform voorstel, besluit de vergadering als volgt: 

- Herbenoeming van de heer R. (René) Pluymert als bestuurslid voor opnieuw 4 jaar 

- Benoeming van de heer P.J.F. (Jan) de Vries tot bestuurslid voor 4 jaar 

- Benoeming van de heer H. (Herman) Beekhuis tot bestuurslid voor 4 jaar 

 

 

7. Thema’s voor 2014 

 

Belangrijke thema’s voor 2014 

- Wandelen op de IJsseldijken, te beginnen met stuk Veerweg - Hankweg 

- Parkeren en verkeer museum 

- Wijkschouwen 

- N348, kruising Quatre Bras 

- PHS – intensivering treinvervoer 

- Diverse activiteiten en plannen van de werkgroepen die bij het volgende agendapunt 

worden toegelicht. 

 

Begroting 2014 

Daarbij hoort natuurlijk een begroting die vooraf beschikbaar was gesteld. De begroting laat 

een overschot zien van € 1.586. 

 

 

8. Presentaties door de werkgroepen van de Dorpsraad 

 

In het Dorpsplan 2013-2017 is geregeld dat er werkgroepen zouden komen die aan de slag 

gaan met de vele onderwerpen, wensen en ideeën, die in het Dorpsplan zijn verwoord. 

 

In 2013 zijn die werkgroepen geformeerd en van start gegaan. De leden bestaan uit 

betrokken Gorsselnaren (vrijwilligers) en in beginsel zit in iedere werkgroep een bestuurslid 

van de Dorpsraad als liaison. De volgende werkgroepen zijn nu actief: 

 

 Werkgroep Sociaal/maatschappelijke vraagstukken & Jong geleerd is oud gedaan 

(Thans genaamd: GorsselSamSam) 

 Werkgroep Verkeer 

 Werkgroep maatschappelijke accommodaties  

 Werkgroep Recreatie & Toerisme 

 Werkgroep ‘Centrumvisie’  

 Werkgroep Groene structuren, cultuurhistorische elementen en ontwikkeling 

IJsselomgeving (Thans genaamd: Cultuurhistorie & Landschap) 
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Vertegenwoordigers van deze werkgroepen geven de vergadering toelichting op hun 

plannen en werkwijze. Voor nadere beschrijving hiervan wordt verwezen naar de sheets die 

tijdens de vergadering zijn getoond en die een integraal onderdeel van dit verslag vormen. 

 

 

9. Rondvraag 

 

Het lid Cees van Doorn vindt dat hij vanavond ondanks de vele verhalen weinig concrete 

dingen heeft gehoord. Dit verbaast de voorzitter enigszins en hij laat nog eens de sheet zien 

met de zijns inziens toch concrete realisaties en activiteiten 2013.  Ook meldt hij dat de 

werkgroepen nog maar kort geleden zijn opgestart en door de aard van de plannen duurt het 

enige tijd voordat resultaten getoond kunnen worden. 

De vergadering lijkt het met de voorzitter eens getuige het applaus dat na zijn woorden klinkt. 

 

 

10. Sluiting 

 

De voorzitter sluit de vergadering. 

Na een korte pauze geven de heren Van Heeswijk en Uijterwaal een presentatie. Deze 

vormen geen onderdeel van de Algemene vergadering. Een verslag daarvan staat op de 

website van de Dorpsraad in het nieuwsartikel van 28 mei 2014.  

 

 

Bijlage: presentaties die tijdens de vergadering op een scherm werden getoond.  

 

 

 


